

13D

ANCIENT ITALY + SWITZERLAND

意大利和瑞士之旅

EU13IS



Experience
**Scenic
Train Ride
Included**



10 Breakfast | 2 Lunch | 4 Dinner

10 早餐 / 2 午餐 / 4 晚餐



4 Stars Accommodation



(Subject to changes)

- Rome - Hotel Delle Nazioni **** (1 Night)
- Florence - Il Guelfo Bianco **** (2 Nights)
- Venice - Ca' Sagredo **** (1 Night)
- Milan - Ramada Plaza Milano **** (1 Night)
- Lausanne - Movenpick **** (1 Night)
- Interlaken - Chalet Swiss **** (1 Night)
- Lugano - Hotel Krebs Interlaken **** (1 Night)
- Zurich - Continental Park **** (2 Nights)



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• **Euro 130 Per Person**

导游和司机 全程小费 130 欧元 每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Rome: Orvieto City Tour - € 75
罗马: 奥维耶托市区观光 - € 75
- Venice Gondola Ride - Euro 150 per boat (Up to 5 pax)
威尼斯贡多拉之旅 - 每艘船 150 欧元 (最多 5 人)
- Jungfrauoch "Top of Europe" - Chf 205
少女峰顶 "欧洲之巅" - Chf 205

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.
自费加点项目, 将由您自行决定, 以下价钱可能适用最低团体人数参考。

ROME - VATICAN CITY - ROME 2

L

- **Colosseum** - An ancient Roman amphitheater used for gladiator games, a symbol of Roman engineering.
- **Trevi Fountain** - A Baroque fountain where visitors throw coins to ensure a return to Rome.
- **Spanish Steps** - A famous staircase in Rome that leads to the Trinità dei Monti church.
- **St. Peter's Basilica** - The world's largest church, home to Michelangelo's dome and the Pietà sculpture.
- **St. Peter's Square** - A grand open space in front of St. Peter's Basilica, used for major religious events.

罗马 - 梵蒂冈城 - 罗马

午餐

- **斗兽场** - 一座古罗马圆形剧场，曾用于角斗士比赛，是罗马工程技术的象征。
- **特雷维喷泉** - 一座巴洛克风格的喷泉，游客投掷硬币以确保重返罗马。
- **西班牙阶梯** - 罗马著名的阶梯，通往圣三一教堂。
- **圣彼得大教堂** - 世界上最大的教堂，拥有米开朗基罗的圆顶和《圣母怜子图》雕塑。
- **圣彼得广场** - 圣彼得大教堂前的宽阔广场，用于举行重大宗教活动。

ROME - PISA - FLORENCE 3

B/L

- **Leaning Tower of Pisa** - is a freestanding bell tower of the cathedral in Pisa, Italy, famous for its unintended tilt.
- **Florence Cathedral** - is a magnificent cathedral in Florence, Italy, known for its stunning dome designed by Brunelleschi.
- **The Gates of Paradise** - are the famous bronze doors of the Baptistry of St. John in Florence, created by Lorenzo Ghiberti.
- **Piazza Signoria** - is a central square in Florence, home to historical landmarks like the Palazzo Vecchio and outdoor sculptures such as David by Michelangelo.

罗马 - 比萨 - 佛罗伦萨

早餐/午餐

- **比萨斜塔** - 是意大利比萨大教堂的独立钟楼，以其无意的倾斜而闻名。
- **佛罗伦萨大教堂** - 是意大利佛罗伦萨的一座宏伟大教堂，以布鲁内莱斯基设计的壮丽圆顶著称。
- **天堂之门** - 是位于佛罗伦萨圣约翰洗礼堂的著名青铜门，由洛伦佐·吉贝尔蒂创作。
- **西尼奥里亚广场** - 是佛罗伦萨的一个中央广场，拥有历史性地标，如老宫殿和米开朗基罗的《大卫》雕像等户外雕塑。

FLORENCE - CINQUE TERRE - FLORENCE 4

B

- **Cinque Terre** - is a stunning coastal region in the northwest of Italy, located along the Liguria coastline. It is famous for its colorful villages, rugged cliffs, and breathtaking scenery.

佛罗伦萨 - 五渔村 - 佛罗伦萨

早餐

- **五渔村** - 是意大利西北部一个令人惊叹的沿海地区，位于利古里亚海岸线沿线。它以其色彩缤纷的村庄、崎岖的悬崖和令人叹为观止的风景而闻名。

FLORENCE - VENICE 5

(Squid Ink Lunch) B/D

- **The Bridge of Sighs** - is a bridge located in Venice, northern Italy. The enclosed bridge is made of white limestone and has windows with stone bars. It passes over the Rio di Palazzo and connects the New Prison to the interrogation rooms in the Doge's Palace.
- **St Mark's Square** - is the principal public square of Venice, Italy, where it is generally known just as la Piazza.
- **St Mark's Basilica** - is the cathedral church of the Roman Catholic Patriarchate of Venice; it became the episcopal seat of the Patriarch of Venice in 1807, replacing the earlier cathedral of San Pietro di Castello.
- **Glass Blowing Factory** - Discover the art of glass blowing in the heart of Venice! See a master artisan at work to find out how the glass is made.

佛罗伦萨 - 威尼斯

早餐/晚餐

- **叹息桥** - 是位于意大利北部威尼斯的一座桥。这个封闭的桥由白色石灰岩建成，桥上有带石条的窗户。它横跨里奥·迪·帕拉佐，连接新监狱与总督宫的审讯室。
- **圣马可广场** - 是意大利威尼斯的主要公共广场，通常被简称为“拉广场”。
- **圣马可大教堂** - 是威尼斯罗马天主教宗主教区的主教座堂；它于1807年成为威尼斯主教的教区座堂，取代了早期的圣彼得大教堂。
- **玻璃吹制工厂** - 在威尼斯的心脏地带，发现吹玻璃艺术！观看一位大师级工匠的工作，了解玻璃是如何制作的。

VENICE - FIDENZA VILLAGE - MILAN 6

B/D

- **Fidenza Village** - A luxury outlet shopping destination located in the Emilia-Romagna region of northern Italy, near the town of Fidenza
- **Milan Cathedral** - A stunning Gothic church known for its intricate design and panoramic rooftop views of Milan.
- **Sforza Castle** - A historic fortress now housing museums and art collections, once home to the Sforza family.
- **Galleria Vittorio Emanuele II** - One of the world's oldest shopping galleries, featuring luxury boutiques and elegant architecture.

威尼斯 - 打折村 - 米兰

早餐/晚餐

- **打折村** - 一个位于意大利北部艾米利亚-罗马涅地区、靠近菲登察镇的奢华奥特莱斯购物目的地。
- **米兰大教堂** - 一座令人惊叹的哥特式教堂，以其精美的设计和米兰全景的屋顶视野而闻名。
- **斯福尔扎城堡** - 一座历史悠久的堡垒，现为博物馆和艺术收藏馆，曾是斯福尔扎家族的住所。
- **维托里奥·埃马努埃莱二世长廊** - 世界上最古老的购物长廊之一，拥有奢华的精品店和优雅的建筑。

MILAN - ZERMATT - LAUSANNE 7

B

- **Zermatt** - A scenic resort town in the Swiss Alps, famous for its views of the Matterhorn.
- **Matterhorn** - One of the world's most iconic peaks, located on the border between Switzerland and Italy.

米兰 - 采尔马特 - 洛桑

早餐

- **采尔马特** - 一个位于瑞士阿尔卑斯山脉的风景如画的度假小镇，以其对马特洪峰的美丽景色而闻名。
- **马特洪峰** - 世界上最具标志性的山峰之一，位于瑞士与意大利的边界。

LAUSANNE - INTERLAKEN 8

(Cheese fondue dinner) B/D

- **Interlaken Town** - a beautiful town located in the Bernese Oberland region of Switzerland, nestled between two pristine lakes

洛桑 - 因特拉肯

早餐/晚餐

- **因特拉肯镇** - 位于瑞士伯尔尼高地地区的一个美丽小镇，坐落在两个原始湖泊之间

INTERLAKEN - LUGANO 9

B

- **Lugano Old Town** - is the historic heart of Lugano, a picturesque city located in the southern part of Switzerland, in the Italian-speaking canton of Ticino

因特拉肯-卢加诺

早餐

- **卢加诺老城区** - 是卢加诺的历史中心，是一座风景如画的城市，位于瑞士南部的意大利语区提契诺州

LUGANO - ST MORITZ 🚂 DAVOS - ZURICH 10

B/D

- **Continue your Journey with a Scenic train ride from ST Moritz.**
In the event, miss the train or when not valid period, will be replace by bus

卢加诺 - 圣莫里茨 🚂 达沃斯 - 苏黎世

早餐/晚餐

- **从圣莫里茨 (ST Moritz) 乘坐风景优美的火车继续您的旅程。**
如遇错过列车或无效，将由巴士代替

ZURICH - MT. TITLIS 🚂 LUCERNE - ZURICH 11

B

- **Mount Titlis** - is a Swiss Alps peak known for year-round snow and stunning views. A ride on the Titlis Rotair cable car will be included. It's a popular year-round destination.
- **Exclusive Scenic train Ride from Engelberg to Lucerne (1 Apr - 15 Nov)** In the event, miss the train will replace by bus
- **Lion Monument** - A sculpture in Lucerne, Switzerland, honoring Swiss Guards who died in the French Revolution, featuring a dying lion carved into rock.
- **Wooden Chapel Bridge** - A historic 14th-century wooden bridge in Lucerne, known for its beautiful setting and roof paintings depicting the city's history.
- **Buchere Retail watch and Jewelry (Shopping)**

苏黎世 - 铁力士山 🚂 卢塞恩 - 苏黎世

早餐

- **铁力士山** - 是瑞士阿尔卑斯山的一座山峰，以常年积雪和壮丽的景色闻名。乘坐铁力士旋转缆车将成为其中的一部分体验。它是一个全年受欢迎的旅游目的地。
- 包含 Engelberg to Lucerne 的观光火车之旅 (4月1日 - 11月15日) 如错过火车，将改为巴士替代。
- **狮子纪念碑** - 位于瑞士卢塞恩的一座雕塑，纪念在法国大革命中牺牲的瑞士卫兵，雕刻着一只临终的狮子。
- **木制教堂桥** - 一座位于卢塞恩的14世纪历史悠久的木桥，以其美丽的环境和桥顶描绘城市历史的画作而闻名。
- **布歇雷零售手表与珠宝 (购物)**

12 ZURICH SINGAPORE
苏黎世 新加坡
B | 早餐/Meal on Board | 机上用餐

13 SINGAPORE
新加坡

ATTRACTIONS 旅游景点



Lucerne, Switzerland
LION MONUMENT
狮子纪念碑



Rome, Italy
SPANISH STEPS
西班牙阶梯



Florence, Italy
PIAZZA SIGNORIA
西尼奥里亚广场

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666 8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg



Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

📍 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

